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Protokół  Nr I/2018 z sesji  Rady Miejskiej w Wołominie 
z  dnia 19 listopada 2018 roku

Radnych ogółem    -  21
Radnych obecnych na sesji - 21

Paweł  Rozbicki  –  jako  radny najstarszy  wiekiem prowadził   I  sesję  Rady Miejskiej  w
Wołominie kadencji 2018-2023. 
Powitał wszystkich przybyłych na tę sesję radnych – elektów, życząc im, pomimo różnych
dróg, jakie ich zaprowadziły do tego miejsca, zajęli  się najważniejszą sprawą, jaką jest
służba i praca dla Wołomina i dla jego mieszkańców.
Powitał  również  Panią  Burmistrz  Elekt  Elżbietę  Radwan,  Skarbnika  Gminy  Martę
Maliszewską,  Sekretarza  Gminy  Małgorzatę   Izdebską.  Prowadzący  obrady  powitał
również duchowieństwo, które zaszczyciło swoją obecnością I sesję Rady Miejskiej. : Ks.
Zygmunta  Podstawkę,  ks.  Józefa  Kamińskiego,  Ks.  Arkadiusza  Rakoczego  z   Parafii
Duczki,  Ks.  Michała  Dymitruka  –  Proboszcza  Prawosławnej  parafii  w  Wołominie,  Ks.
Witolda Gajdę, Ks. Jacka Pawlickiego i  Ks. Dariusza Czupryńskiego oraz Ks. marka z
Parafii w Helenowie. Następnie został przywitany Poseł na sejm Jan Grabiec. 
Otwierający  obrady  Rady  Miejskiej  w  Wołominie  przywitał:  Pana  Marka  Ujazdę  –
Komendanta Powiatowego Policji w Wołominie i Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej
Młodszego Brygadiera Andrzeja Wysockiego.
Kolejne  powitania  skierował  do  przybyłych mieszkańców,  którzy tak licznie  przybyli  na
pierwsze spotkanie Radnych Rady Miejskiej kadencji 2018-2023. To dla nich radni będą
rozważać   uchwały,  będące  wyrazem  ich  zgłoszeń  i  potrzeb.  Przywitał  pracowników
Urzędu  Miejskiego  i  jednostek  organizacyjnych  gminy,  prezesów spółek  komunalnych,
sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz przedstawicieli mediów. 

Następnie  prowadzący obrady oddał głos Przewodniczącemu Miejskiej Komisji Wyborczej
w Wołominie Panu Henrykowi Oleksiakowi, który wręczył Pani Burmistrz elekt Elżbiecie
Radwan  i  nowo  wybranym  radnym  zaświadczeń  o  wyborze  na  kadencję  2018-2023
wydane przez Miejską Komisję Wyborczą.
W imieniu Miejskiej  Komisji  Wyborczej Pan Henryk Oleksiak podziękował najstarszemu
byłemu   radnemu  Andrzejowi  Żeleziokowi,  za  wiele  lat  pracy  dla  Rady  Miejskiej  w
Wołominie. 
Również Pani Burmistrz Elżbiecie Radwan Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej
podziękował  za  dotychczasową  pracę  na  Stanowisku  Burmistrza  Wołomina  i  życzył
owocnej pracy na tym stanowisku w kolejnej kadencji.

Andrzej  Żelezik   pogratulował  Pani  Burmistrz  i  koleżankom i  kolegom radnym,  którzy
weszli w skład Rady miejskiej kadencji 2018 – 2023. 
Był  radnym przez siedem kadencji.  Powiedział,  że przykro mu odejść z tej  funkcji,  ale
przyznał,  że  społeczna  emerytura  również  mu  się  należy.   Pomimo  swojej  porażki
wyborczej, powiedział,  że w Jego materiałach wyborczych było stwierdzenie: „Obrońmy
samorząd przed upartyjnieniem”. Ten cel został osiągnięty. Uważał, że Rada Miejska jest
do załatwiania spraw gospodarczych. Każdy z radnych ma swoje przekonania polityczne i
powinien je mieć w sercu i  umyśle.  Jeżeli  zaś chodzi  o działania,  to wszyscy powinni
pracować  dla  dobra  mieszkańców.   Obecnie  większość  radnych  jest  z  „obozu”  pani
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Burmistrz, więc teraz wszystko zależy od Pani Burmistrz, bo Rada będzie Jej pomagała.

Henryk Oleksiak – Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej w Wołominie, w imieniu jej
członków  podziękował  wszystkim  członkom  Obwodowych  Komisji  Wyborczych
powołanych  w  Gminie  Wołomin,  za  trud  włożony  w  przeprowadzenie  wyborów
samorządowych w 2018 roku. 

Paweł Rozbicki – Radny senior
Poinformował,  że zgodnie z art.  20 ust.  2C będzie prowadził  obrady Rady Miejskiej  w
Wołominie do czasu wybory Przewodniczącego Rady. 
Komisarz Wyborczy w Warszawie III Postanowieniem z dnia 9 listopada 2018 roku ( treść
postanowienia wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu)
zwołał I sesję  nowo wybranej Rady Miejskiej w Wołominie na kadencję 2018-2023 w celu
złożenia ślubowania przez radnych oraz nowo wybranego Burmistrza Wołomina na dzień
dzisiejszy tj, 19 listopada 2018 roku i ustalił porządek obrad:
1. Otwarcie sesji przez radnego seniora i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych.
3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza
4. Wybór Komisji Skrutacyjnej.
5. Wybór Przewodniczącego Rady.
6. Ustalenie liczby i wybór Wiceprzewodniczących Rady.
7. Sprawy różne.
8. Zakończenie obrad.

Pkt 1
Prowadzący obrady Paweł Rozbicki,  na podstawie listy obecności stwierdził,  że na sali
obrad jest 21 radnych (Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego
protokołu),  co  stanowi  liczbę  wystarczająca  do  stwierdzenia  prawomocności  obrad.
Otwieram więc I sesję Rady Miejskiej w Wołominie kadencji 2018 – 2023.

Pkt 2
Ślubowanie radnych

Paweł Rozbicki – Przewodniczący obradom
Poinformował, że przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni zobowiązani są
do złożenia ślubowania. Ślubowanie odbędzie się w ten sposób, że po odczytaniu roty,
wywołani imiennie radni powstają i wypowiadają słowo „ŚLUBUJĘ”. Ślubowanie może być
złożone z dodaniem zdania : „TAK MI DOPOMÓŻ BÓG”. Odmowa złożenia ślubowania
jest równoznaczna z odmową objęcia mandatu.
Paweł Rozbicki odczytał treść roty ślubowania:
„WIERNY  KONSTYTUCJI  I  PRAWU  RZECZYPOSPOLITEJ  POLSKIEJ,
ŚLUBUJĘ  UROCZYŚCIE  OBOWIĄZKI  RADNEGO  SPRAWOWAĆ
GODNIE, RZETELNIE, I UCZCIWIE,  MAJĄC  NA  WZGLĘDZIE  DOBRO
MOJEJ  GMINY  I  JEJ  MIESZKAŃCÓW” 

Wyczytywani radni wstawali i składali ślubowanie:
1. Aneta Adamus
2. Edyta Babicka
3. Agata Bochenek
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4. Karol Cudny
5. Andrzej Fuśnik
6. Beata Gomse
7.Marek Górski
8. Robert Kobus
9. Agnieszka Koza
10. Ryszard Madziar
11. Janusz Mirowski
12. Katarzyna Pazio
13. Dorota Penger
14. Wojciech Plichta
15. Krzysztof Rembelski
16. Paweł Rozbicki
17. Bogdan Sawicki
18. Piotr Sikorski
19. Kazimierz Tarapata
20. Maria Wytrykowska
21. Magdalena Zych

Po zakończeniu procedury ślubowania Paweł Rozbicki Stwierdził, że wszyscy radni złożyli 
ślubowanie, a tym samym objęli mandaty radnych Rady Miejskiej w Wołominie i są władni 
do podejmowania wiążących uchwał.
Prosił  Panie  i  Panów radnych  o  przyjęcie  ślubowania  Pani  Elżbiety  Grażyny Radwan
wybranej przez mieszkańców do pełnienia obowiązków Burmistrza Wołomina w kadencji
2018 – 2023 i oddał głos Pani Elżbiecie Radwan, prosząc o złożenie ślubowania.

Wybrana  przez  mieszkańców,  w  wyborach  bezpośrednich  na  stanowisko  Burmistrza
Wołomina  Elżbieta  Grażyna  Radwan  złożyła  wobec  Rady  Miejskiej  w  Wołominie
ślubowanie o następującej treści: 
„Obejmując  urząd  Burmistrza  Wołomina,  uroczyście  ślubuję,  że  dochowam
wierności  prawu,  a  powierzony  mi  urząd  sprawować  będę  tylko  dla  dobra
publicznego i pomyślności mieszkańców Gminy Wołomin. Tak mi dopomóż Bóg”.

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Pani Burmistrza zabierając głos, zwróciła się do obecnych na sali obrad, księży, przyjaciół
Wołomina,  przedsiębiorców,  seniorów,  przedstawicieli  jednostek organizacyjnych gminy,
przedstawicieli  prasy,  byłych  radnych  i  radnych  obecnej  kadencji.   Wyraziła  swoją
wdzięczność i radość. Powiedziała, że obecni na sali radni, burmistrz i  urzędnicy będą
pracować, żeby nasz Wołomin rozwijał się w sposób jeszcze bardziej dynamiczny, jeszcze
bardziej  dobry  i  by  były  tylko  same  sukcesy.  Pani  Burmistrz  prosiła  i  apelowała  o
współpracę, o przekazywanie dobrych pomysłów i rad oraz, by w naszej Małej Ojczyźnie
działo się dobrze. Podziękowała tym, którzy przyczynili  się do tego, że spotkano się w
składzie obecnych na sesji radnych, burmistrza i mieszkańców Wołomina, którym zależy,
żeby w Wołominie panowało dobro i pokój, żeby nie było przykrych sytuacji, tylko same
sukcesy. Pani burmistrz powiedziała, że otwiera serce, otwiera głowę i otwiera wszystko
na współpracę. Chce żeby Wołomin był  wielki,  bo o takim Wołominie marzy. Za każde
dobro dziękuje i zaprosiła wszystkich do współpracy. Składając ślubowanie, czekają Ją
ważne decyzje, bo w najbliższym momencie będzie podpisywała strategiczne dla miasta
zarządzenia. Przedstawiła swoją drużynę, z którą będzie pracowała przez następne pięć
lat: Martę Maliszewską – Skarbnika Gminy Wołomin, Małgorzatę Izdebską – Sekretarza
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Gminy, Dariusza Szymanowskiego – I Zastępcę Burmistrza, Łukasza Marka – Zastępcę
Burmistrza odpowiedzialnego za pion społeczny. Aplauz,  Pani Burmistrz uznała za dobry
znak.
      Burmistrz Elżbieta Radwan podziękowała również Burmistrz elekt Kobyłki  Edycie
Zbieć, która  była obecna na sali obrad w roli gościa, ale też w roli przyjaciela Wołomina.
Ufała,  że  Edyta  Zbieć  nigdy nie  zapomni  o  Wołominie,  a  Wołomin  dziękuje  za  każde
dobro, mając nadzieję, że ta przyjaźń Wołomina i Kobyłki jeszcze bardziej się zacieśni.
Pani Burmistrz rozmawiała z mieszkańcami Kobyłki i wie, że Oni bardzo liczą na Panią
Edytę Zbieć i na to, że odmieni Ona Kobyłkę. To jest dla Niej wyzwanie. Wołomin już się
uśmiechnął, a teraz oczekuje się na uśmiech Kobyłki.  Burmistrz Elżbieta Radwan życzyła
Burmistrz Kobyłki Edycie Zbieć wszystkiego dobrego. 

Edyta Zbieć – Burmistrz Elekt Kobyłki
Podziękowała  za  te  dobre  słowa,  które  Ją  wzruszyły.  Takie  wzruszenie  było  tez  Jej
udziałem kilka dni wcześniej, gdy żegnali Ją pracownicy Urzędu Miejskiego w Wołominie.
Do Wołomina przyjeżdża z przyzwyczajenia. Pogratulowała Burmistrz Elżbiecie Radwan
dokonanych  wyborów  w  kwestii  zastępców,  a  powołanym  Zastępcom  Burmistrza
Dariuszowi Szymanowskiemu i  Łukaszowi Markowi awansu. Pani burmistrz życzyła, by
kolejne pięć nie wymagały ciężkich decyzji.  Stwierdziła, że to będą proste, fajne decyzje,
bo mieszkańcy kochają Burmistrz Elżbietę Radwan, a Wołomin nigdy nie miał lepszego
burmistrza i nigdy mieć nie będzie. Pani Edyta Zbiec jest przekonana, że Elżbieta Radwan
kocha ludzi i kocha Wołomin i zrobi dla Wołomina wszystko. Pracowała z Nią cztery lata,
więc wie, że zrobi ona wszystko, żeby w Wołominie żyło się lepiej. Kolejne pięć lat, to
kolejne projekty realizowane wspólnie z grupa zaprzyjaźnionych osób, którym tez zależy
na dobru tego miasta. Obiecała, ze swej strony wszelką pomoc, przy realizacji wspólnych
inwestycji  Kobyłkowskao-Wołominskich.  Takich  inwestycji  będzie  wiele.  Już  wstępnie
uzgodniła  z  Panią  Burmistrz,  jakie  to  byłyby  działania,  które  usprawniłyby  życie
mieszkańcom Kobyłki i Wołomina. Mieszkańcy są najważniejsi.  Pani Burmistrz rozmawia
z mieszkańcami, interesując się ich prywatnymi sprawami. 

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Zwracając się do Andrzeja Żelezika,  powiedziała, że dla Niego praca społeczna się nie
skończyła. W przyszłym roku Wołomin będzie obchodził 100 lecie nadani praw miejskich.
Również Rada Seniorów czeka z wyzwaniami. Stwierdziła, że trzeba pamiętać, iż mądrość
narodu to jest budowa doświadczeń. Doświadczeń i dobrych przykładów Pani Burmistrz
ma sporo.  Doświadczyła  wiele  życzliwości  od  Andrzeja   Żelezika.  Wcześniej  pracując
razem,  zajmowali  się  trudnymi  zadaniami,  ale  dali  radę.  Podziękowała  więc  Mu  za
wszystko,  co  zrobił  dla  Wołomina.  Pani  burmistrz  nazwała  Andrzeja  Żelezika  ikoną
samorządności. 
Pani  Burmistrz  podziękowała również swojej  rodzinie,   bo nie  było  Jej  łatwo w czasie
kampanii i poprzedniej kadencji.  Rodzina wyrwała przy niej i ją wspierała. Podziękowała
swojej  mamie  i  mężowi  Piotrowi,  córkom i  wnuczce.  Podziękowała  całej  drużynie  Eli
Radwan i wszystkim urzędnikom, którzy zbudowali potęgę tego miasta, choć nie było im
łatwo.  Jednak Pani  Burmistrz  stała  zawsze za urzędnikami  murem.  Tak będzie  nadal.
Teraz współpraca będzie jeszcze milsza i owocna. 
W  sposób  szczególny  pani  burmistrz  podziękowała  ważnej  w  Jej  życiu  osobie  –  Ks.
Józefowi Kamińskiemu. 

Prowadzący obrady Paweł Rozbicki ogłosił 20 min. przerwę w obradach. 
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Po zakończeniu przerwy Paweł Rozbicki wznowił obrady.
Poinformował, że kolejnym punktem porządku obrad będzie Wybór Przewodniczącego i
Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Wołominie,  których Rada wybiera ze swojego
grona bezwzględną większością głosów, w obecności  co najmniej  połowy ustawowego
składu  Rady,  w  głosowaniu  tajnym.   Do  przeprowadzenia  procedury  wyboru  należy
powołać Komisje Skrutacyjną. Zgodnie ze Statutem Gminy, komisja ta powinna składać
się z 3-5 radnych. Prowadzący obrady zaproponował, by komisja była 3 osobowa. Radni
wyrazili zgodę przez aklamację.  
Radni  zgłosili  kandydatury  radnych  do  składu  Komisji  skrutacyjnej  powoływanej  do
przeprowadzenia wyborów Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w
Wołominie: Roberta Kobusa, Beaty Gomse i Wojciecha Plichty, którzy wyrazili zgodę na
bycie członkami Komisji Skrutacyjnej. 

Paweł Rozbicki – Prowadzący obrady
Zarządził  głosowanie  nad  zaproponowanym  składem  osobowym  Komisji  Skrutacyjnej
powoływanej  do  przeprowadzenia  procedury  wyboru  Przewodniczącego  Rady  i
Wiceprzewodniczących Rady.

Radni wyrazili zgodę na zaproponowany skład Komisji skrutacyjnej  w głosowaniu jawnym,
za- 19 głosów ( Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej
Fuśnik,  Marek Górski,  Agnieszka Koza,  Ryszard  Madziar,  Janusz Mirowski,  Katarzyna
Pazio, Dorota Penger,  Wojciech Plichta,  Krzysztof  Rembelski,  Paweł  Rozbicki,  Bogdan
Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Maria Wytrykowska. Magdalena Zych); 
przeciw – 0;
 wsytrz.- 2 osoby ( Robert Kobus i Beta Gomse)

Pkt 5
Wybór Przewodniczącego Rady

Komisja  Skrutacyjna  ukonstytuowała  się  i  przyjęła  zgłoszenia  kandydatur  do  pełnienia
funkcji Przewodniczącego Rady:

Edyta Babicka – radna
Zgłosiła kandydaturę radnego Marka Górskiego do pełnienia funkcji  Przewodniczącego
Rady Miejskiej w Wołominie w kadencji 2018-2023, uzasadniając  to faktem, że jest to
osoba odpowiedzialną i  kompetentną do pełnienia tej  funkcji.  Jest   on sprawdzonym i
doświadczonym samorządowcem. Już po raz piąty z  rzędu ślubował  jako radny Rady
Miejskiej w Wołominie. 

Radny  Marek  Górski  wyraził  zgodę  na  kandydowanie  do  pełnienia  funkcji
Przewodniczącego Rady. 

Nie zgłoszono innych kandydatów, więc prowadzący sesję zakończył proces zgłaszania
kandydatów i ogłosił 15 min. przerwę w obradach, przeznaczoną na przygotowanie kart do
głosowania. 

Komisja Skrutacyjna opuściła sale obrad w celu przygotowania kart do głosowania.

Po przerwie Komisja Skrutacyjna poinformowała o sposobie głosowania i ważności głosu
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oraz  przeprowadziła głosowanie tajne mające na celu wybór Przewodniczącego Rady
Miejskiej w Wołominie. Poinformowano, że przygotowano 21 kart do głosowania. Radni
mają możliwość oddania głosu za kandydatem, przeciw, lub wstrzymania się od głosu.
Kandydat  Marek  Górski  zostanie  wybrany  na  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej,  jeśli
uzyska  co najmniej 11 ważnych głosów „za”. Aby głos był ważny musi zostać postawiony
znak „X” w jednej z rubryk,: „za”, „przeciw” lub „wstrzymuję się „. jeżeli nie będzie żadnego
znaku lub będzie więcej niż jeden znak „X”,  wtedy głos zostanie uznany za nieważny.
Głosowanie odbyło się w ten sposób, że Komisja Skrutacyjna rozdała radnym, biorącym
udział w głosowaniu, karty do głosowania zgodnie z imienną listą. Po dokonaniu czynności
głosowania, karty do głosowania radni wrzucili do urny.

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący obrad ogłosił 15 min. przerwę w obradach,
podczas  której,  Komisja  Skrutacyjna  opuściła  salę  obrad,  celem  ustala  wyników
głosowania. Sporządziła protokół, który podpisała i po zakończeniu przerwy w obradach
Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  Robert  Kobus  odczytał  go  radnym.  (Odczytany
protokół wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik  Nr 3 do nn protokołu )

Komisja  Skrutacyjna  w  odczytanym  protokole  stwierdza,  że  radni  Rady  Miejskiej  w
Wołominie wybrali radnego Marka Górskiego do pełnienia funkcji Przewodniczącego Rady
Miejskiej w Wołominie w kadencji 2018-2023.

Rada  Miejska  potwierdziła  dokonanie  tego  wyboru,  podejmując  uchwałę  (której  treść
odczytał  przewodniczący  obradom  Paweł  Rozbicki)  Nr  I-167/2018  w  sprawie  wyboru
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wołominie.
Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym, jednogłośnie:
Za -21 głosów ( Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej
Fuśnik,  Marek Górski,  Agnieszka Koza,  Ryszard  Madziar,  Janusz Mirowski,  Katarzyna
Pazio, Dorota Penger,  Wojciech Plichta,  Krzysztof  Rembelski,  Paweł  Rozbicki,  Bogdan
Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Maria Wytrykowska. Magdalena Zych,  Robert
Kobus i Beta Gomse );
Przeciw -0; 
Wstrz. - 0

Paweł  Rozbicki   przekazał  prowadzenie  dalszych  obrad  wybranemu  przez  radnych
Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Wołominie Panu markowi Górskiemu.

Marek Górski – Przewodniczący Rady
Podziękował  za  udzielone  zaufanie.  Powiedział,  że  pełnienie  funkcji  jest  ogromnym
obciążeniem. Wszystkim wydaje się, że gdy jest większość w radzie,  to jest wszystko.
Jednak można się rozczarować, bo praca jest taka sama praca. Na sali obrad zobaczył
swoich poprzedników na stanowisku Przewodniczącego rady Czesława Sitarza, Zygmunta
Nieznańskiego, Andrzeja Żelezika, Pawła Królaka.  Są to wspaniałe osoby. 
Marek Górski powiedział też kilka słów o sobie. Urodził się w Wołominie, ponad 50 lat
wcześniej. Mieszka w Zagościńcu. Samorządowcem jest prawie od urodzenia. Należał do
drożyny harcerskiej, działał społecznie. Jest osobą doświadczoną życiowo, ponieważ ma
wspaniałą żonę, trójkę dzieci i trójkę wnucząt. 
Cieszył się z zaufania, ale prosił też, żeby radni Mu pomagali. Życzył sobie i pozostałym
radnym, żeby oblicze tej  rady było  zupełnie  inne niż  do tej  pory,  choć w poprzednich
kadencjach działo się też wiele wspaniałych rzeczy. Nie chciał nikogo krytykować, tylko
prosił, żeby już od początku radni podeszli do pracy jako radni, którzy przyszli do pracy. 
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Obecnym na sali 21 radnym zaufało ok. 50 tys. mieszkańców. Cieszył się, że w skład rady
weszło wiele kobiet. Chciał, by wszyscy radni współpracowali, a praca była owocna.  
Zwracając się do mieszkańców, zadeklarował,  że dołoży wszelkich starań, żeby nasze
miasto się rozwijało, żeby kwitło i było coraz ładniejsze. Zna tak wiele osób w Wołominie,
że obawia się,  że gdy zaczną przychodzić ze swoimi pomysłami i  doradztwem, to nie
wystarczy czasu, żeby to pozbierać.  
Wszystkim radnym życzył rozwagi, spokoju i serca w działalności społecznej. 

Pkt 6
Ustalenie liczby i wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej

Marek Górski – Przewodniczący Rady Miejskiej
Poinformował, że kolejnym punktem porządku obrad jest ustalenie przez Radę Miejską
liczby  Wiceprzewodniczących  Rady,  a  w  tym  celu  należy  podjąć  stosowną  uchwałę.
Odczytał treść proponowanej uchwały.

Piotr Sikorski – radny 
Wnioskował  o  to,  żeby Rada Miejska   wybrała  jednego Wiceprzewodniczącego Rady.
Przez  poprzednie  cztery  lata  Rada  Miejska  w  Wołominie  pracowała  z  jednym
Wiceprzewodniczącym.  Zdaniem  radnego  na  obecną  chwilę  wybór  jednego
wiceprzewodniczącego będzie wystarczający. 

Marek Górski – Przewodniczący Rady
Wpłynął wniosek  o wybór jednego Wiceprzewodniczącego Rady. Jeśli wniosek zostanie
przyjęty, to będzie to, co zostanie zapisane w uchwale. 

Mariusz Kądzielski – Radca Prawny Urzędu
Poinformował, że Statut gminy wskazuje, że Rada Miejska w Wołominie powołuje dwóch
Wiceprzewodniczących Rady. Jeden Wiceprzewodniczący musi być wybrany na pierwszej
sesji. Drugi Wiceprzewodniczący może być wybrany na kolejnej sesji. 

Uchwała Nr I-168/2018 w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej
w Wołominie 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym , jednogłośnie:
Za – 21 głosów ( ( Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej
Fuśnik,  Marek Górski,  Agnieszka Koza,  Ryszard  Madziar,  Janusz Mirowski,  Katarzyna
Pazio, Dorota Penger,  Wojciech Plichta,  Krzysztof  Rembelski,  Paweł  Rozbicki,  Bogdan
Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Maria Wytrykowska. Magdalena Zych,  Robert
Kobus i Beta Gomse );
Przeciw -0; 
Wstrz. - 0

Piotr Sikorski – radny 
Wnioskował, żeby na I sesji Rada Miejska  wybrała jednego Wiceprzewodniczącego Rady.

Bogdan Sawicki – radny
Zapytał,  czy  w  uchwale  można  zapisać,  w  jakim  terminie  ma  być  wybrany  drugi
Wiceprzewodniczący?
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Marek Górski – Przewodniczący Rady
Powiedział, że to jest określone w Statucie. Dlatego została podjęta wcześniej uchwała i
na jej bazie Będzie możliwość wyboru dwóch Wiceprzewodniczących.

Mariusz Kądzielski – Radca Prawny Urzędu
Wyjaśnił,  że Statut mówi, że drugi Wiceprzewodniczący może być wybrany na kolejnej
sesji.  Było  przyjęte,  że  kolejna  sesja  to  nie  oznacza  następna.  Podjecie  uchwały
określającej,  w  jakim terminie  zostanie  wybrany Wiceprzewodniczący,  jest  zbędne,  bo
Rada zawsze może zmienić w tym zakresie zdanie. 

Wniosek radnego Piotra Sikorskiego został przyjęty w głosowaniu jawnym, jednogłośnie
Za – 21 głosów ( ( Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej
Fuśnik,  Marek Górski,  Agnieszka Koza,  Ryszard  Madziar,  Janusz Mirowski,  Katarzyna
Pazio, Dorota Penger,  Wojciech Plichta,  Krzysztof  Rembelski,  Paweł  Rozbicki,  Bogdan
Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Maria Wytrykowska. Magdalena Zych,  Robert
Kobus i Beta Gomse );
Przeciw -0; 
Wstrz. - 0

Wybór Wiceprzewodniczącego Rady

Procedurę Wyboru Wiceprzewodniczącego Rady przeprowadziła Komisja Skrutacyjna w
składzie  wybranym  wcześniej,  na  co  radni  wyrazili  zgodę  w  głosowaniu  jawnym,
jednogłośnie: 
Za – 21 głosów ( ( Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej
Fuśnik,  Marek Górski,  Agnieszka Koza,  Ryszard  Madziar,  Janusz Mirowski,  Katarzyna
Pazio, Dorota Penger,  Wojciech Plichta,  Krzysztof  Rembelski,  Paweł  Rozbicki,  Bogdan
Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Maria Wytrykowska. Magdalena Zych,  Robert
Kobus i Beta Gomse );
Przeciw -0; 
Wstrz. - 0

Komisja  Skrutacyjna  przyjęła  zgłoszenia  kandydatur  do  pełnienia  funkcji
Przewodniczącego Rady:

Piotr Sikorski – radny
Zgłosił  kandydaturę  radnej  Katarzyny  Pazio  do  pełnienia  funkcji  Wiceprzewodniczącej
Rady  Miejskiej  w  Wołominie  kadencji  2018-2023,  która  jest  wieloletnim  pracownikiem
samorządowym,  który  zna  gminę  od  strony  powiatu.  Jest  Ona  wielkim  działaczem
społecznym. Jest to osoba będąca zawsze blisko mieszkańców.

Pani Katarzyna Pazio wyraziła zgodę na kandydowanie.

Nie  zgłoszono  innych  kandydatów,  więc  Przewodniczący  Rady  zakończył  proces
zgłaszania  kandydatów  i  ogłosił  15  min.  przerwę  w  obradach,  przeznaczoną  na
przygotowanie kart do głosowania. 

Komisja Skrutacyjna opuściła salę obrad w celu przygotowania kart do głosowania.

Po przerwie Komisja Skrutacyjna poinformowała o sposobie głosowania i ważności głosu
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oraz   przeprowadziła  głosowanie  tajne  mające  na  celu  wybór  Wiceprzewodniczącego
Rady Miejskiej  w Wołominie.  Poinformowano, że przygotowano 21 kart  do głosowania.
Radni mają możliwość oddania głosu za kandydatem, przeciw, lub wstrzymania się od
głosu.  Kandydatka  Katarzyna  Pazio  zostanie  wybrany  na  Wiceprzewodniczącą  Rady
Miejskiej,  jeśli  uzyska  co najmniej 11 ważnych głosów „za”. Aby głos był ważny, musi
zostać postawiony znak „X” w jednej z rubryk,: „za”, „przeciw” lub „wstrzymuję się „. Jeżeli
nie  będzie  żadnego znaku lub  będzie  więcej  niż  jeden znak „X”,  wtedy głos  zostanie
uznany  za  nieważny.   Głosowanie  odbyło  się  w  ten  sposób,  że  Komisja  Skrutacyjna
rozdała radnym, biorącym udział w głosowaniu, karty do głosowania zgodnie z imienną
listą.  Po dokonaniu czynności głosowania, karty do głosowania radni wrzucili do urny.

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący obrad ogłosił 15 min. przerwę w obradach,
podczas  której,  Komisja  Skrutacyjna  opuściła  salę  obrad,  celem  ustala  wyników
głosowania. Sporządziła protokół, który podpisała i po zakończeniu przerwy w obradach
Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  Robert  Kobus  odczytał  go  radnym.  (Odczytany
protokół wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik  Nr 4 do nn protokołu )

Komisja  Skrutacyjna  w  odczytanym  protokole  stwierdza,  że  radni  Rady  Miejskiej  w
Wołominie wybrali radną Katarzynę Pazio do pełnienia funkcji Wiceprzewodniczącej  Rady
Miejskiej w Wołominie w kadencji 2018-2023.

Rada  Miejska  potwierdziła  dokonanie  tego  wyboru,  podejmując  uchwałę  (której  treść
odczytał  Przewodniczący  Rady  Marek  Górski)  Nr  I-169/2018  w  sprawie  wyboru
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Wołominie.

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym, jednogłośnie:
Za - 21 głosów ( Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej
Fuśnik,  Marek Górski,  Agnieszka Koza,  Ryszard  Madziar,  Janusz Mirowski,  Katarzyna
Pazio, Dorota Penger,  Wojciech Plichta,  Krzysztof  Rembelski,  Paweł  Rozbicki,  Bogdan
Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Maria Wytrykowska. Magdalena Zych,  Robert
Kobus i Beta Gomse );
Przeciw -0; 
Wstrz. - 0

Katarzyna Pazio – Wiceprzewodnicząca Rady
Podziękowała  radnym  za  zaufanie  i  wybranie  Jej  do  pełnienia  funkcji
Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej.  Podziękowała również wyborcom i swojej rodzinie,
w tym mężowi Rafałowi, bo to dzięki niemu jest radną. Znają się już 25 lat i mąż zawsze
Ją wspierał. 
Radna podziękowała też swojemu ojcu duchowemu Ks. Arkadiuszowi Rakoczemu, który
zawszę Ją wspiera i dopinguje.
Słowa podziękowania skierowała również  Drużynie Eli Radwan  i za zaproszenie do tej
drużyny, a także swoim koleżankom, które zawsze służyły wsparciem.  Po raz pierwszy
ma zaszczyt pełnić funkcję radnej – Wiceprzewodniczącej Rady. 
W imieniu swoim i Przewodniczącego Rady Miejskiej obiecała, że postarają się, by sesje
Rady Miejskiej były prowadzone w duchu dialogu, wzajemnego szacunku i życzliwości.  
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Pkt 7
Sprawy różne

Marek Górski – Przewodniczący Rady
Wnioskował  o  rozszerzenie  porządku  obrad  przez  wprowadzenie  projektu  uchwały  w
sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Wołomina. W związku z tym, że Pani
burmistrz z dniem złożenia ślubowania obejmuje stanowisko Burmistrza, a co za tym idzie
zaczyna pracować,  więc  należy wyznaczyć  wynagrodzenie  dla  Burmistrza.  Tak mówią
przepisy prawa dlatego trzeba podjąć uchwałę o określeniu wynagrodzenia. 

Wniosek  został  przyjęty  w  głosowaniu  jawnym  i  uchwała  została  wprowadzona  do
porządku obrad
Za - 16 głosów ( Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek
Górski, Agnieszka Koza, Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof
Rembelski,  Paweł  Rozbicki,  Piotr  Sikorski,  Kazimierz  Tarapata,  Maria  Wytrykowska.
Magdalena Zych,  Robert Kobus);
Przeciw -0; 
Wstrz. - 5 osób ( Andrzej Fuśnik, Beata Gomse, Ryszard Madziar, Dorota Penger, Bogdan
Sawicki)

Uchwała Nr I-170/2018 w sprawie  ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Wołomina

Uchwała została odczytana przez Przewodniczącego Rady.

Bogdan Sawicki – radny
Uważał, że uchwała rodzi skutki finansowe, dlatego powinien być przepracowany przez
Komisje Finansów Gminnych. 

Marek Górski – Przewodniczący Rady
Przypomniał,  że  Komisja  Finansów Gminnych  nie  została  jeszcze  powołana.  Komisje
zostaną powołane na kolejnej sesji. Trudno więc zwołać Komisje Finansów Gminnych do
wydania opinii. Natomiast Rada musi ustalić wynagrodzenie dla Burmistrza. 

Bogdan Sawicki – radny
Jego zdaniem komisja mogłaby przeprocedować uchwałę po powołaniu komisji i uchwała
mogłaby być  podjęta  na  następnej  sesji  ,  z  zapisem,  iż  wchodzi  w życie  od  dnia  19
listopada. Radny obawiał się, że bez opinii komisji wojewoda może uchylić taką uchwałę. 

Mariusz Kądzielski – Radca Prawny Urzędu
Powiedział,  że budżet na 2018 rok jest uchwalony i w nim są przeznaczone środki na
wynagrodzenia.  Jeżeli  projekt  takiej  uchwały  został  wprowadzony,  to  należy
domniemywać, że środki na ten cel są zapewnione w budżecie. Nie ma potrzeby, żeby to
było poprzedzone naradą komisji, w szczególności, że obecna Rada Miejska nie powołała
jeszcze komisji. 

Marek Górski – Przewodniczący Rady
Wyjaśnił,  że  w  dniu  sesji,  która  odbywa  się  19  listopada,  Pani  Burmistrz  nawiązała
stosunek pracy, a Rada Miejska jest zobowiązana do ustalenia wynagrodzenia.   

11



Mariusz Kądzielski – Radca Prawny Urzędu
Dodał,  że  zgodnie  z  przepisami  w  omawianym  wypadku  ma  zastosowanie  ustawa  o
pracownikach samorządowych, która z kolei odwołuje się do kodeksu pracy. Zgodnie z
kodeksem pracy, gdy nawiązuje się stosunek pracy, (a z Panią Burmistrz został nawiązany
stosunek pracy z  wyboru  w dniu  złożenia  ślubowania)   obowiązkiem pracodawcy jest
zaproponowanie  wynagrodzenia.  W  tym  przypadku  pracodawcę  reprezentuje  Rada
Miejska. 

Bogdan Sawicki – radny
Powiedział,  że  zawsze,  gdy  chodzi  o  skutki  finansowe,  to  jakaś  komisja  proceduje
uchwałę. 

Mariusz Kądzielski – Radca Prawny Urzędu
Wyjaśnił,  że  te  skutki  finansowe  nie  są  zależne  od  Rady  tylko  od  kodeksu  pracy.
Powtórzył,  że w chwili  obecnej  nie jest  powołana żądna komisja.  Nie może być takiej
sytuacji, że nie zostanie ustalone wynagrodzenie, co spowoduje, że stosunek pracy nie do
końca zostanie nawiązany, a przecież Rada przyjęła ślubowanie Burmistrza, a tym samym
przyjęła na siebie obowiązki pracodawcy. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym:
Za - 14 głosów ( Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek
Górski,  Agnieszka  Koza,  Janusz  Mirowski,  Katarzyna  Pazio,  Wojciech  Plichta,  Paweł
Rozbicki, Piotr Sikorski,  Maria Wytrykowska. Magdalena Zych,  Robert Kobus);
Przeciw -0; 
Wstrz.  -  5  osób  (  Andrzej  Fuśnik,  Beata  Gomse,  Ryszard  Madziar,  Dorota  Penger,
Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki. Kazimierz Tarapata)

Marek Górski – Przewodniczący Rady
Poinformował, że radni otrzymali z Biura Rady otrzymali projekt budżetu gminy na 2019
rok i projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2029. Prosił o zapoznanie się
z tymi dokumentami, bo po powołaniu komisji trzeba podjąć prace nad przyszłorocznym
budżetem  gminy.  Przypomniał,  że  radni  mają  obowiązek  złożenia  oświadczeń
majątkowych  w czasie 30 dni od dnia złożenia ślubowania.  
Na najbliższej sesji powinni zostać wybrani członkowie poszczególnych komisji. 
Poprosił radnych o zawiązanie Klubów Radnych. Klub Radnych może się składać z nie
mniej niż 3 radnych. 

W związku z wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Wołominie
Marek Górski  zamknął I sesję Rady kadencji 2018 – 2023 w dniu 19 listopada 2018 roku
o godz. 14.30. Podjęte na sesji uchwały stanowią integralną część niniejszego protokołu. 
Do protokołu zostały załączone zapisy głosowań przez poszczególnych jako załącznik Nr
5 do niniejszego protokołu. 

Protokołowała                                Sekretarz obrad                        Przewodniczący obrad

Grażyna Płaneta                                                                                   Paweł Rozbicki   

                                                                                                                Marek Górski 
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